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SKUPS' TINA CRNE GORE
PREDSJEDNIK SKUPSTINE

gdin Ranko Krivokapie

ObavjeStavam Vas da de na osnovu dlana 187 stay 2 Poslovnika SkupStine, pitanje predsjedniku
Vlade, na tredoj - posebnoj sjednici prvog redovnog (proljednjeg) zasijedanja u 2016. godini,
zakazanoj za 27. april 2016. godine, postaviti ovlakeni predstavnik Kluba poslanika
Socijaldemokrtske partije, poslanik Ra§ko Konjevid.

Podgorica, 24.04.2016. godine

Predsjednik Kluba poslanika SDP
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Skupgtina Crne Gore
Predsjedniku SkuOtine

VLADA CRNE GORE

Premijeru Milu Dukanovieu

Uvaleni gospodine Dukanoviau,

U skladu sa elanom 187 Poslovnika Skup§tine Crne Gore postavljam Yam sljedeee pitanje:

Da Ii pokrenuta procedura za utvrdivanje odgovornosti nadlelnih u ministarstvu
odriivog razvoja zbog propusta koji su se desili prilikom potpisivanja Aneksa Ugovora
o prodaji hotela AS u Peraziea dolu imajuei u vidu da je javnost obavije g tena da
garancija izdata na vrijednost od 3 miliona eura koja je dostavljena nadleinom
ministarstvu je falsifikovana a da niko u periodu od dvije godine nije provjerio
validnost te garancije to je uobieajena i obavezna procedura u shenim situacijama.
Takode, koji iznos sredstava bi eventualno driava mogla da isplati investitoru nakon
raskida tog ugovora i da Ii smatrate da je taj ugovor dovoljno zagtitio interese prodavca,
odnosno driave Crne Gore.

Obrazioienje

Ministarstvo odenvog razvoja je 17-tog februara 2014. godine potpisalo Aneks ugovora sa
kompanijom Nega turs (i firmom osnivaeem), koja je kupila hotel "As" od HG "Budvanska
rivijera" 2002. godine. Jedan od najbitnijih elemenata u odlueivanju za prihvatanje Aneksa
ugovora je bankarska garancija naplativa na prvi poziv u iznosu od 3.000.000 eura, kojom je
investitor garantovao dr2avi da óe do 1.decembra 2015. godine u1o2iti nekoliko desetina
miliona eura u zavrktak objekta.
Kako je bibo oeigledno da se radi o investitoru koji preko deceniju nije bio u stanju da ispuni
preuzete obaveze, nadleni u ministarstvu su morali da obrate posebnu pa2nju na validnost
izdate garancije.
Upravo je ta garancija, dostavljena Savjetu za privatizaciju, poslthla kao jedan od osnova za
davanje dodatnih rokova investitoru za zavrktak poslova, a svjedoci smo da na hotelu nije
uradeno skoro nigta preko 2 godine.
Pooetkom 2015-te ministar Gvozdenovie izjavio da je "investitor dao Ovrste finansijske
garancije da áe nastaviti realizaciju i da óe se u toku januara i februara (2015-te god) obaviti
kontrola".
Zbog moguee gtete po dr2avu koja, recimo, znaeajno prevazilazi iznos bud2eta Nacionalne
turistieke organizacije Hi skoro polovinu bud'leta samog ministarstva, smatramo potrebnim da



se utvrdi odgovornost onih koji su propustili da izvr§e provjeru garancije u trenutku kada je
dostavljena.
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